
Geachte leden van de gemeenteraad, leden van het college van B&W en overige 
aanwezigen,

Mijn naam is Jan van Assema en ik ben voorzitter van tennisvereniging De Poelstars. Ik sta 
hier echter mede namens de andere twee tennisverenigingen die Wormer rijk is. Mijn 
collega Pieter Vredevoort, van tennisvereniging De Spatter, heeft in het verleden hier 
gestaan en het lijkt ons goed u op de hoogte te brengen van huidige stand van zaken inzake 
het samengaan van de vereniging op een nieuwe locatie.

We zijn om te beginnen zeer content met de wijze waarop de gemeente samen met alle 
betrokken verenigingen met dit proces aan de slag is gegaan. We hebben diverse 
zogenaamde werkateliers inmiddels gehad, waar op constructieve wijze, gekeken wordt hoe 
de nieuwe locatie, inclusief gebouw, eruit moet gaan zien. Aan deze werkateliers nemen 
naast de gemeente en tennisverenigingen, ook de ijsbaan- en jeu-de-boules verenigingen 
deel. De eerste uitwerkingen zijn inmiddels gereed en worden deze week besproken. Tevens 
worden we door de gemeente op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen rondom de 
verschillende onderzoeken die er lopen. De wijze waarop het tot op heden verloopt 
onderstreept het vertrouwen dat de tennisverenigingen in het proces hebben. De vele 
vrijwilligers die van onze verenigingen hierbij betrokken zijn, zijn enthousiast en stoppen 
veel vrije tijd in deze ontwikkeling.

Dit vertrouwen heeft er toe geleid dat de komende maand de volgende stappen in een 
mogelijke fusie tussen de verenigingen worden besproken. Wij zijn van mening dat het goed 
is voor Wormer als er één grote tennisvereniging komt op de nieuwe locatie. Wij spreken 
van een mogelijke fusie, omdat er procedureel nog aan een aantal voorwaarden moet 
worden voldaan die horen bij een fusieproces (e.g. notariële vastleggen van nieuwe statuten 
en formele goedkeuring van leden). We liggen echter op koers. Gesprekken met betrokken 
partners verlopen voorspoedig.

De komst van padelbanen is voorwaardelijk. Oud-Leden geven aan de vereniging te hebben 
verlaten vanwege het ontbreken van deze faciliteiten. In Wormer is tennis boven 18+ de 
sport die het meest wordt beoefend. Ervaringen bij andere verenigingen en de KNLTB is dat 
met de aanleg van deze banen een aanzienlijke toename laat zien in nieuwe leden die gaan 
sporten, hetgeen een positieve invloed heeft op gezondheid en sociale cohesie.

We hebben al eerder aangegeven in ons visie document dat een aantal punten voor ons 
belangrijk zijn. We willen in verbinding staan met de maatschappij en zoeken graag de 
samenwerking op. Tevens is het belangrijk dat het nieuwe complex uitnodigend en 
toegankelijk is, waarbij het ook een thuisbasis kan zijn voor diverse sociale activiteiten. 

Tot slot. Wij hebben vertrouwen in de huidige gang van zaken, waarbij we kunnen rekenen 
op diverse vrijwilligers die hun kennis, kunde maar vooral veel tijd stoppen in dit traject. Wij 
zijn ervan overtuigd dat met de komst van het nieuwe complex niet alleen het aantal 
sporters zal groeien in Wormer, maar het ook ten goede komt aan de sociale samenhang in 
ons mooie dorp.

Ik dank u voor uw aandacht,



Jan van Assema


